



# アメリカ・高校留学レポート

★2018年 10 月号

Hello everyone, I've just done my second six weeks. There were a lot of fun events in October.

October 26, there was a Homecoming game. So I and my mom made "mums" for loco game. (Mums: high school students in Texas have developed a tradition of wearing elaborate) Making mums looked so hard, but it was easy and fun!

A day after that, we had a dance party. It was also fun and I want to do it in Japanese school, too.

October's most biggest event is Halloween 🎃❤️, but actually, we couldn't trick or treating because it was heavy raining lol, but my family had pizza party in that day.

I really enjoyed them, but I also had difficulties in month. We studied the book, "Lord of the Flies" in English class, and I had to presentation about "Allegory" in this story. That was too hard and it made me tired. I'll tell about it in Japanese.

Also, I had a happy thing in this month!!

We had a dance audition to perform pep rally in color guard. Guard has about 30 students, but only 9 students can pass it, so it was kind of hard for me. However, I passed this audition, so I was so happy!!!! We also have dance audition in November, so I'll do my best:)

今日は特に色guardのイベントがありました。実はダンスパーティーの日、bandとcolor guardのオーディションがあり当日3:00am起床 5:00am 学校集合で 6:30 pm までテスト、そこから家に帰り 11:30 pm までダンスパーティーというあり得ないくらい忙しい日でした。若しくはすこし早くと

思いました(笑)

また先ほどの通り、Englishのクラスで2nd 6 weeks 間で Lord of the Flies という物語を勉強し、授業の一環として物語中で著者が表す "Allegory" についてプレゼンするという日があり、みんなそれぞれテーマが違い、2日間でスライドとプレゼンを完成させないわけばかりじゃない、というものでした。私はこの課題に本当に苦しめられ、「Allegoryって何？」という所から始まり、日本語でトライしたものの理解するのが難しく、自分が情けなく感じ泣きながら家でプレゼンの準備に取りかかっていた。ホストファミリーにも手伝ってもらい、なんとかプレゼンが完成し、当日のプレゼンでは100点を取る事ができて、辛かったですが、頑張った本当に良かったと思えました。

またまたクラスは難しく、大変ですが、放課後、朝と、時間があるときに質問に行き、1st 6 weeks よりも 2nd 6 weeks の方が成績も良く嬉しいですね。

また、color guard 内でダンスのオーディションがあり、9/30しか受かりないというオーディションがありました。結果は2位通過での合格でした。もちろん嬉しかったですが、センターで踊るには1位通過が条件だったので、センターで踊ることができません。かなり悔しかったです。次は1位通過できるように頑張ります！

Lunchtime ではスペインの留学生が「私に漢字で名前つけて！」と言われ、Miriam → 美凜杏 とかなりあて字ですが、漢字をつけました(笑)。漢字の意味を説明すると、すごく喜んでくれて、サカパーティの場面を思い出しました。

11月はThanksgivingという大きい連休があるのでとても待ち遠しいです！寒くなってくるので体に気をつけて今月も頑張りますよ。♡

Thank you for reading my report  
through to the end. ♡♡  
Now, it's so cold in Texas, be careful not  
to catch a cold!!!  
See you next month ♡  
Have great day



エクアドルの留学生と休日、遊びに行きました。日本と中国はそれぞれ難しくかなり違いもありますが、彼女は同じだと思っていたようで、違いを伝えるとすごく驚いていました。(笑)



ハロウィーンの日は大雨でしたが、私はクッキーモンスターの仮装をしました!



Home Coming Day



ホームカミングのダンスパーティーで、Color guardのメンバーたちと一緒に!





ホームカミングゲームのために  
テキサスの伝統 Mums を作りました！



今年最後の football の試合後  
一緒ががんばった guard のメンバーたちと一緒に！

